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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2022-02-17

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK Felix Hörnfeldt (via Zoom)
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM Marcus Möller
Talman Erik Broback

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Albert Vesterlund väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret David har bokat en tid för funktionärsaspningen, vilket blir på söndag. Han
har blivit äldre. Styret grattar honom.
Emelie har inte gjort mycket styretarbete. JämF hade en bra kväll igår.
Mijo har lagt allt sin tid på finform.
Axel har mycket att fixa, både kassörsgrejer och annat.
Linnea har delat ut nycklar. Protokollen är just nu väldigt sega. Hon taggar
motionssvar men behöver hjälp för sju motioner är ganska många.
Carl har gjort styretarbete och kollat sin mejl. Kärnstyret har börjar prata
aspning.

§4.2 DP DP har det bra men lite småstressigt eftersom aspningen börjar på riktigt nu.
De har aspplaggstillverkning idag och imorgon är det Bättre förr-DuP.

§4.3 F6 F6 har mycket att göra. Deras aspning har dragit igång och aspplaggstillverk-
ningen gick bra. Halva Gasquen var F:are i crop tops. F6 förbereder sig inför
gasquen på lördag. De ska ha tapasbuffé med åtta huvudrätter.

§4.4 FnollK Det är mycket för FnollK just nu. De har nollkalas idag och phaddervår på
måndag.

§4.5 SNF SNF har planerat aspning och överlämningar. De ska ha en lunchföreläsning 2
mars. Två doktorander inom biologisk fysik, Erik Olsén och Mattias Sjöberg,
ska presentera vad de arbetar med. Det kommer bjudas på gratis baguetter.

1



FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2021/22:STYR-23
Styretmötesprotokoll 2022-02-17

Fysikteknologsektionen, Chalmers

SNF har asplunch på tisdag med gratis mat.

§4.6 Foc Foc arrade sektionsaktivabastu igår. Det är sektionsmöte nästa vecka där de
ska laga mat.

§4.7 FARM FARM hade arbetskväll i tisdags. De planerar lunchföreläsning och studiebesök.

§4.8 Talmanspresidiet Erik har skickat ut den preliminära kallelsen. De ska ha två sektionsmöten
nästa vecka.

§5 Information Carl vill informera om några saker.

§5.1 TSSW Det kommer vara en TeknologSektionsStyrelseWorkshop 29 mars. Temat är
incidenthantering.

§5.2 Funktionärsaspning Det är funktionärsaspning på söndag.

§5.3 Studentråd Kungliga Ingenjörsvetenskapsakademiens studentråd söker medlemmar.

§6 Sektionsmöte Styret har flera saker att diskutera och ta beslut om inför sektionsmötet: fler-
talet motioner och två verksamhetsplaner.
Erik undrar om styret vill ha meddelanden på sektionsmötena. Det vill vi.

§6.1 Motion – JämF Vi pratade lite om motionen förra veckan men tog inget beslut. Emelie sam-
manfattar: SAMO är inte längre ordförande, det väljs internt. Det är nu 4-6
ledamöter för för att minska belastningen på representanterna.
Emelie yrkar på bifall.
Beslut: Att yrka på bifall av motionen i sin helhet.

§6.2 Motion – kiropraktor till
DP

DP vill kunna hyra kiropraktor för styrets pengar efter pubrundorna. Lowe
yrkar på bifall. Axel yrkar på avslag. Albert frågar uppgivet om DP inte kan
bespara sektionsmötet en motion med tanke på att motionen skickades in sent
på natten. Lowe vill inte kasta sina medlemmar under bussen.
Beslut: Att yrka på avslag av motionen i sin helhet.

§6.3 Remissvar – köttfri
sektion

Det är inte en motion, så styret kan inte ge ett motionssvar. Carl undrar om
vi vill göra ett uttalande ändå.
Martin undrar över undantagsmodellen och hur det fungerar med att ta beslut
eftersom styret har ganska mycket att göra som det är. Erik svarar att det
måste tas upp på ett styretmöte, men man kan även välja att låta en person
ha huvudansvaret och bara godkänna beslutet på styretmötet.
Albert tycker att det är bra att göra ett utlåtande om subventioneringssystemet
eftersom det är bra att sektionen vet om det är rimligt ekonomiskt sett. Han
påpekar att undantagsmodellen kommer ta tid för styret men att det beror på
hur ofta folk kommer be om undantag. Axel undrar om remissvaret och mo-
tionen om köttfri sektion kommer tas samtidigt på sektionsmötet. Erik svarar
att det blir en gemensam diskussion och ett beslutsfattande men han kan inte
svara på hur propositionsordningen ser ut nu.
David svarar på det Albert sa med att han har svårt att se mer än en förfrågan
per möte. Jesper undrar om det går att godkänna flera förfrågningar i klump,
om till exempel DP skulle vilja ha kött på flera DuP:ar. Erik svarar att det
inte går att ta beslut för alla framtida DuP:ar men att går att ta alla DuP:ar
en läsperiod.
Carl säger att det finns många starka åsikter från hela sektionen och tycker att
det är en bra idé att ge ett utlåtande men tror inte att det är en bra idé att ge
förslag på ett yrkande.
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Felix och Linnea håller med.
Albert säger att vi borde yrka på avslag på motionen om köttfri sektion 2.0.
Han tycker att undersökningen som arbetsgruppen gjorde tydligt pekade på
att det inte är det medlemmarna vill. Nästan hälften rankade helvegetariskt
lägst. Han tycker att motionen går emot vad sektionen vill. Jesper instämmer.
Carl yrkar på att styret ska skriva ett utlåtande om genomförbarheten av
remissvaret men i övrigt inte ta ställning.
Beslut: Att skriva ett utlåtande om remissvaret.

§6.4 Motion – köttfri sektion
2.0

Motionen är från Erik i arbetsgruppen om att sektionen ska bli helvegetarisk
med undantag för julbordet. Mijo och Jesper håller med Albert.
Emelie säger att det farliga med att avslå motionen är att det kan leda till att
andra inte vill lägga någon liknande motion igen.
Albert säger att remissvaret grundar sig i vad sektionen vill. Genom att yrka
på avslag med bakgrund i de undersökningar som gjorts kommer vi inte säga
att vi är för eller emot arbetsgruppens förslag.
Albert yrkar på avslag.
Beslut: Att yrka på avslag av motionen i sin helhet.

§6.5 Motion – Bakisclubben Carl pratade igår på bastun med en i Bakis som sa att de inte hade så bra
koll på skillnaden mellan en funktionärspost och en sektionsförening. Han har
bjudit in dem till mötet. Rebecka kommer in i styretrummet.
Rebecka förklarar att det framförallt handlar om att de inte vill behöva äs-
ka inför varje bakning. De bakar minst en gång per läsperiod och då är det
smidigare att ha koll på sin egen ekonomi. De tycker också att de gör mer för
sektionen än andra funktionärer och att de är mer i klass med Gameboy.
Albert tror inte att det är en bra idé. Bakisclubben är relativt ny och har inte
haft lika högt engagemang föregående år. Det är bra att inte höja tröskeln för
att kunna engagera sig. Om man bara vill baka är tröskeln för hög. Albert
säger att äskningar är lite bökiga men att man kan ta det i klump. Det finns
lösningar på problemen som inte kräver att Bakis blir en sektionsförening.
Carl frågar Axel om styrelsen har en pengapott för Bakis. Axel svarar ja men
att den är väldigt flexibel. Carl säger att om man sätter en hård budget så
kanske det blir svårare att baka när man vill. Axel svarar att om man har en
extern budget är det jobbigare att ändra. Just nu har de en intern budgetpost
som inte spelar så stor roll och endast fungerar som guideline.
David frågar hur många aspar Bakis har just nu. Rebecka svarar att de på det
första arret hade sju och på det andra tolv. Alla kommer inte söka men det
finns folk som är taggade på det.
Carl säger att det går att skjuta på det till efter invalet. Erik säger att det är
smidigt att lägga den i LP4 eftersom det kommer samtidigt med budgeten.
Linnea tycker att det är kul med den spontanitet som Bakis har just nu och
tror att det inte kommer vara lika lätt om de blir en funktionärsförening. Hon
tycker även att det är synd att folk tycker att sektionsföreningar ska vara bättre
än funktionärsposter. Rebecka säger att tanken inte är att uppgradera sig utan
att det ska bli lättare för dem. De vill inte lägga på en massa ansvar och få det
jätteseriöst.
Albert yrkar på avslag. Emelie yrkar på att inte ha något yrkande. Albert vill
lägga yrkande om att inte yrka på något men att uppmuntra till att stryka
delen om baka varje läsperiod. Emelie jämkar sig. Rebecka går ut.
Beslut: Att ställa sig neutrala i frågan om motionen men uppmuntra sektions-
mötet till att stryka att-satsen om att baka minst en gång per läsperiod.
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§6.6 Motion – arbetskläder
FARM

FARM vill göra en ändring i ekonomiska policyn. De vill ändra så att de kan
ha kavaj som arbetskläder. De har tittat på andra sektioner och sett att de har
liknande summor. Axel påpekar att det inte behöver vara en motion eftersom vi
kan ta det på ett styretmöte. Jesper säger att vi kan ta ett beslut nu och välja
att inte ta upp motionen på sektionsmötet. Erik säger att FARM får gärna dra
tillbaka motionen eftersom det rubbar hans cirklar och motionen har ändå inte
skickats ut. Marcus säger att de kommer dra tillbaka den.

§6.7 Motion – bättre bord
behövs

DP har undersökt bordinköp. Det kostar mycket. David undrar hur det ser ut
i budgeten. Axel säger att det är mer än hela upprustning Focus.
Carl yrkar på avslag, med hänvisning till att vi lagt mycket pengar på Focus i
år och att det blir ett projekt för nästa års styrelse.
Beslut: Att yrka på avslag av motionen i sin helhet.

§6.8 Verksamhetsplan –
FnollK

Felix har inte mycket att säga. De ändrade året och tog bort en flummig sak.
Annars nästan exakt samma som förra året. De har kvar biten om restriktioner
för säkerhets skull.
Carl yrkar på godkännande.
Beslut: Att godkänna FnollK:s verksamhetsplan.

§6.9 Verksamhetsplan –
FARM

Marcus säger att det enda FARM ändrat är att de försöker få fler fysiska eve-
nemang. Annars är det standard som att arbeta med företag och hålla mässa.
Carl yrkar på godkännande.
Beslut: Att godkänna FARM:s verksamhetsplan.

§7 Övriga frågor

§7.1 Cervera City Jesper informerar om att Cervera City ska stänga och har utförsäljning.

§7.2 Focs aspbudget Axel säger att Foc har skickat in sin aspbudget. Carl undrar om det är något
särskilt vi behöver veta och Martin svarar att det är ganska standard.
Carl yrkar på godkännande.
Beslut: Att godkänna Focs aspbudget.

§8 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 13:07!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Albert Vesterlund
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Asp bud get Blad1

12022-02-16 10.54.07

Arrangemang Kostnad Beskrivning

Frozen side boob 200
ca 15 aspar ska lära känna varan 
dra och foc och äta snacks och 
dricka läsk

På spåret 300 ca 15 aspar ska spela på spåret 
och för tära lättare mat

Chilli mekk 500 ca 15 aspar ska äta chilli och 
mekka flipper

Asp upp drag 500 ca 15 aspar ska ut föra tuffa 
upp drag
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